
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE  

Identificació de la sessió :  
 
Data: 13 de juny de 2013 
Inici:  21:10 h 
Fi: 22:15 h 
Lloc : Seu del Consell del Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  Dolors Lechuga Garcia 
  

Joan Xamaní Cabra   particular 
Marta Soro Alsina   particular 
Maria Isabel Tena Boyán  particular 
Florentí Ruiz Allué   particular 
Manuel Valle Corrales   particular 
Carme Luis Puig   Patronat de la gent gran 
Lluís Prat Pineda   Club Esportiu La Batllòria 
 
Magalí Miracle Rigalós   Grup municipal del PSC 

 
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteixen a la sessió el Sr. Genís Morillas Roca i dos representants del grup municipal 
de la CUP, en qualitat de públic. 
 
Ha excusat l’assistència el senyor Dani Corpas del grup municipal de la CUP i la Sra. Carmen 
Montes del grup municipal d’ICV.   
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació acta anterior plenari 
2. Propostes de les comissions  
3. Ratificar l'enquesta feta a la població i fer l’informe corresponent 
4. Informació presidenta 
5. Precs i preguntes 

 
Desenvolupament de la sessió : 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:10 h. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
La senyora presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de la 
darrera acta del plenari de 13 de desembre de 2012 i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

 



2. Propostes de les comissions 

El Sr. Xamaní es queixa de que la sortida del poble, a la zona dels safareigs, s’ha convertit en 
una entrada, perquè la gent hi accedeix per aquesta via, malgrat que es tracti d’una direcció 
prohibida. Caldria, per tant, col·locar un senyal de direcció prohibida en un lloc ben visible. 

La Sra. Tena pregunta com està el tema de la policia de proximitat, perquè sembla que la 
Policia local ja no ve tan sovint per La Batllòria. 

La Sra. presidenta apunta que des de que ha finalitzat el curs escolars la presència policial ha 
minvat al poble. També cal tenir en compte –diu- que estem en període de vacances i hi ha 
menys agents de servei.  

La Sra. Miracle diu que en parlarà amb el regidor de Seguretat Ciutadana per veure si es pot 
fer alguna cosa per incrementar el servei policial a La Batllòria. 

El Sr. Prat comenta que les vacances no són cap excusa per justificar una disminució del 
servei. Cal fer les suplències oportunes i planificar millor el servei. 

Tot seguit, el Sr. Prat pregunta si hi haurà futbol aquest any. 

La Sra. Miracle li respon que si l’entitat ho vol, sí. La setmana vinent –diu- tenim una reunió a 
Barcelona i en parlarem. 

El Sr. Prat comenta que hi ha diverses solucions per poder continuar amb el futbol, entre elles 
multiplicar la subvenció que es rep, sinó hi haurà molts nens i nenes que es quedaran sense 
poder fer esport. 

La Sra. Miracle explica que no es pot assumir un augment de subvenció. Haurem d’esperar a 
veure què ens diu el Consell Català de l’Esport i valorar-ho.  

El Sr. Prat també comenta que hi ha força deficiències al Camp d’Esports, la porta d’entrada 
dels serveis mèdics no és l’adequada, la gespa no es talla tan sovint com seria necessari, 
caldria rebaixar el camp i tallar les males herbes de forma periòdica, hi ha una barana mal 
fixada que cal reparar. L’estiu és un bon moment per revisar les instal·lacions i adequar-les per 
la nova temporada. 

La Sra. Miracle s’ho anota i comenta que ja s’està estudiant la possibilitat d’instal·lar el reg per 
aspersió.  

A continuació, intervé el Sr. Valle per queixar-se del mal estat de la tanca que hi ha la costat de 
la carretera i de que hi ha diversos bancs trencats a la Plaça de les escoles.  

La Sra. Luis comenta que darrerament hi ha hagut alguns robatoris al poble, a la Carretera 
Vella, al carrer Bellavista i també al carrer Lluís Companys.  

El Sr. Ruiz pregunta si és possible facilitar l’accés al Tordera des del pont. També apunta que 
al carrer Tordera, al voltant del Camp de Futbol i fins la Ferreria caldria adequar el camí. 

La Sra. Miracle s’ho anota i diu que ho mirarà. 

La Sra. presidenta afegeix que caldria fer-hi una mica de cuneta. 

 



3. Ratificar l’enquesta feta a la població i fer l’ informe corresponent 

La Sra. Presidenta explica que segons es desprèn de l’enquesta realitzada a finals de l’any 
passat, la voluntat de la majoria enquestada és que La Batllòria es constitueixi en Entitat 
Municipal Descentralitzada. Per tant, proposo –diu- demanar al secretari de l’ajuntament que 
faci l’informe corresponent per iniciar els tràmits adequats en aquest sentit. Ara és un bon 
moment per iniciar el procés, atès que La Batllòria està força bé en temes de serveis. 

Tot seguit, explica que una Entitat Municipal Descentralitzada permetria a La Batllòria tenir 
poder de decisió i capacitat de gestió i administració dels recursos econòmics. En la propera 
sessió de la Comissió permanent us portaré més informació sobre les Entitats Municipals 
Descentralitzades, Valldoreix n’és un exemple. 

Per tant, si tothom hi està d’acord, es tractaria de preparar la proposta corresponent per portar-
la a aprovació del Ple municipal. 

La Sra. Miracle diu que ella s’absté perquè aquest és un tema que hauria prèviament amb el 
seu grup i, a més, no estava a l’ordre del dia aquesta votació. 

El Sr. Xamaní comenta que, se fet, hi ha hagut poques persones que hagin respost l’enquesta i 
potser no s’ha donat la suficient informació per donar aquest pas. També cal tenir en compte 
que es tracta d’una enquesta no d’una votació. 

La Sra. Presidenta diu que el Consell de Poble es fa crear amb aquesta finalitat, que La 
Batllòria acabés sent una EMD. Jo desconec els passos que cal fer a partir d’ara, però si que 
s’ha de traslladar a l’Ajuntament aquesta decisió i ells ja ens diran què és el que cal fer. 

El Sr. Xamaní insisteix en que potser caldria fer una votació abans, ja que aquest pas suposa 
un canvi en la vida dels ciutadans de La Batllòria. 

La Sra. Presidenta reitera que cal posar-ho sobre la taula. 

La Sra. Miracle apunta que seria convenient valorar-ho abans. 

Intervé el Sr. Reixach del grup municipal de la CUP per dir que una enquesta és una opinió que 
no serveix per justificar una decisió política i crear un altre òrgan administratiu potser no és 
massa adequat en aquest moment. Caldria buscar una metodologia diferent i, en tot cas, és un 
tema prou important per debatre’l amb més profunditat. 

La Sra. Miracle comenta que falta més informació i que això caldria valorar-ho entre tots. La 
persona representant del grup municipal d’ICV no hi és present. 

Els recursos són els que són i ara estem precisament en un moment en què es parla d’aglutinar 
els municipis més petits. Cal valorar quina és la millora manera perquè el Consell de Poble 
pugui evolucionar amb la finalitat de tenir uns millors resultats. Potser caldria posar aquest 
tema sobre la taula i mirar quines opcions tenim.  

La Sra. presidenta reitera que la creació del Consell de Poble anava encaminada a la 
constitució de l’EMD i ha estat un camí de 10 anys. Per tant –diu- ara toca anar cap aquí.  

El Sr. Reixach (CUP) manifesta que el grup municipal de la CUP no està d’acord amb el 
funcionament del Consell de Poble. És cert que cal trobar un mètode definitiu per resoldre la 
problemàtica de La Batllòria, però l’EMD potser no és la solució més idònia. 



La Sra. Soro es queixa de que en aquests 10 anys no s’ha tingut en compte el Consell de 
Poble. 

A continuació, la Sra. presidenta demana als assistents que votin l’acord de demanar un 
informe o proposta al secretari municipal per portar a Ple l’inici dels tràmits corresponents per 
sol·licitar la constitució de l’EMD. 

La Sra. Miracle s’absté. 

El Sr. Xamaní diu que sí, però que cal fer-ho bé.  

La resta de membres assistents al Plenari hi voten a favor. 

 

4. Informació de la presidenta 

La Sra. presidenta comenta que l’Estelada ja està penjada a l’entrada del poble. 

 

5. Precs i preguntes 

El Sr. Genís Morillas pregunta si pot obtenir una còpia del reglament orgànic del Consell de 
Poble. 

La Sra. presidenta li respon que el pot consultar en el web de l’ajuntament de Sant Celoni. 

   

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:15 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 


